## 干式喷头(ZSTG)



## Dry nozzle (ZSTG)





产品介绍

## **Product Introduction**

ZSTG型洒水喷头(干式下垂型)是专门设计用于喷头/或连接管道可能遭受低温冰冻的区域或喷水灭火系统需要季节性排空的场所。它和其他部件如湿式报警阀、水流指示器、压力开关、消防管网等组成的湿式自动喷水灭火系统。是系统中最主要的部件,起着探测火警,启动系统和喷水灭火作用。采用进口玻璃球作为感温元件,性能稳定、可靠。

ZSTG sprinkler (dry dropping) is a place specially designed for sprinkling / or connecting pipes that may suffer from low temperature frozen regions or spray fire extinguishing systems. It and other components such as wet alarm valves, water flow indicators, pressure switches, fire control networks, etc. It is the main component in the system, playing a fire alarm, starting system and spray fire extinguishing. Imported glass balls are used as the temperature of the temperature of the temperature, and the performance is stable and reliable.

产品特点

## **Features**

ZSTG型洒水喷头(干式下垂型)由铜合金框架、玻璃球、内管、外管、球座、密封件、溅水盘等特配而成。设计合理,外形美观。

- 1、喷头框架采用H59铜合金,强度高、耐腐蚀性强并经酸先处理。
- 2、感温元件采用进口Job玻璃球,性能稳定、动作温度精准,能及时扑灭火灾。
- 3、采用弹性密封结构,使用寿命长,经过长时间后仍能正常可靠工作。
- 4、干式喷头的特殊机构在连接管上配备密封装置,防止水在喷头动作前进人干式喷头连接管。

ZSTG sprinkler (dry dropping) is made of copper alloy frame, glass ball, inner tube, outer tube, club, seal, splashing plate. Designed reasonable, beautiful appearance.

- 1. The spray head frame adopts H59 copper alloy, high strength and strong corrosion resistance and is acid-first.
- 2, the temperature of the temperature of the temperature is used in imported Job glass ball, the performance is stable, the action temperature is accurate, and the fire can be used in a timely manner.
- 3, using the elastic sealing structure, long service life, can still work properly after a long period of time.
- 4. Special agencies of dry nozzles are equipped with sealing devices on the connecting tube to prevent water from moving in the dry nozzle connecting tube in the nozzle action.